



CHINNERY BALLROOM

錢納利宴會廳

Indulge yourself and your guests in legendary heritage where vintage elegance is perfectly paired with timeless sophistication, Artyzen Grand Lapa Macau is proud to present the recently-renovated and signature wedding venue – Chinnery Ballroom. This historic ballroom promises to create one-of-a-kind atmosphere, catering to the modern couples for "I do" in a grand style.

典雅而高貴之婚宴場所，讓新人及賓客們浸醉於復古與永恆當中。澳門雅辰酒店為您重新呈獻裝潢瑰麗的錢納利宴會廳，適合舉辦盛大會議、中西式私人宴會、雞尾酒會等多種盛宴，更是締造夢幻婚禮之浪漫殿堂。錢納利宴會廳富含歷史意義且被獨特氛圍環繞，莊重雅緻而不失時尚奢華，迎合不同新人所需。

Capacity 容納人數

236 persons

Total Area 總面積

270 m²



Wedding Package | 婚宴詳情



CAFÉ BELA VISTA 薈景閣咖啡室

The award-winning restaurant reflects the authentic character of a traditional Portuguese family home with dark wood mosaic flooring, beautiful ceiling fans and chandeliers. We also have a stunning colonial-style veranda that's perfect for al fresco dining.

屢獲殊榮的薈景閣咖啡室充滿傳統的葡萄牙風情，搭配以馬賽克點綴的暗色木質地板、美麗的天花板涼扇及吊燈裝飾。這裡還有迷人的殖民風格露台，非常適合戶外用餐。

Capacity 容納人數

120 persons

Total Area 總面積

300 m²



Wedding Package | 婚宴詳情



OUTDOOR LAWN WEDDING 戶外草坪婚禮

Our unique outdoor lawn venue overlooks the beautiful NAAM restaurant garden where we can serve intimate cocktails or ceremony of any size up to 600 guests for witnessing your memorable moment of union.

戶外的草坪場地環繞著美麗的灑泰國餐廳及花園，場地並可容納 600 位嘉賓，見證您難忘的婚禮時光。

Capacity 容納人數

600 persons



Wedding Package | 婚宴詳情



NAAM THAI RESTAURANT & GARDEN

灑泰國餐廳及花園

Overlooking our beautifully landscaped swimming pool and lush tropical gardens, the restaurant's design is based around a stylish indoor pond and glass panel walls that create a relaxed, contemporary feel with plenty of daylight. The outdoor garden court reflects a traditional Portuguese ambiance.

灑泰國餐廳俯瞰著風景優美的酒店游泳池和灑花園，享有田園詩般的寧靜環境，餐廳的設計是圍繞著迷人的中央水池和玻璃牆壁，營造出休閒、現代的氛圍。

NAAM THAI RESTAURANT 灑泰國餐廳

NAAM GARDEN 灑花園

Capacity 容納人數

Capacity 容納人數

60 persons

150 persons



Wedding Package | 婚宴詳情



KAM LAI HEEN 金麗軒

The Michelin Plate Recommended is perfect for Chinese banquets. This beautifully designed restaurant offers a stylish backdrop to its delicate cuisine. For private dining, we have 8 luxury VIP rooms.

榮獲《米芝蓮指南香港澳門》餐盤推薦嘉許的金麗軒中餐廳為舉辦中式宴會的理想場地。餐廳擺設裝潢設計時尚，粵式菜餚亦是大師巧手之作。金麗軒提供八間豪華貴賓房供舉辦私人宴會之用。

Capacity 容納人數

300 persons

Table Arrangement 餐桌數目

25

Total Area 總面積

425.91 m²



Wedding Package | 婚宴詳情



GRAND STAIRCASE WITH WINDOW OF TOMAR 托馬爾之窗配優雅階梯

The grand staircase with the Window of Tomar, the replica of a Portuguese national treasure, is set as the perfect gateway for the elegant ceremonies and receptions in the artistic ambience.

葡萄牙國寶之複製品—托馬爾之窗與分外瑰麗的階梯相互映襯，使盛大的活動及典禮增添藝術氣息。



Wedding Package | 婚宴詳情